



**IMPORTANT: THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION. IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE.**

Capitalised terms in this notice have the same meaning as in the Explanatory Memorandum of the Sub-Fund unless otherwise specified.

4 October 2013

Dear unitholder,

**HSBC Investment Funds Trust –  
HSBC Emerging Markets Inflation-linked Bond Fund (the “Sub-Fund”)**

We, as the Manager of the Sub-Fund, would like to inform you of changes concerning the Sub-Fund.

**Change in Dealing Day**

The change of the investment sub-adviser of the Sub-Fund from HSBC Global Asset Management (France) to HSBC Global Asset Management (USA) Inc has taken effect. Following such change, with effect from 11 November 2013 (the “Effective Date”), the Dealing Day of the Sub-Fund will change as follows:-

<b>Sub-Fund</b>	<b>Dealing Day prior to the Effective Date</b>	<b>Dealing Day on or after the Effective Date</b>
HSBC Emerging Markets Inflation-linked Bond Fund	<p>Every day (other than a Saturday) when banks are open for normal banking business in Hong Kong, <u>Paris</u>, London, Brazil and Mexico.</p> <p>If the relevant day is a day which banks in Hong Kong, <u>Paris</u>, London, Brazil or Mexico are not open for normal banking business, the immediately following day on which banks in Hong Kong, <u>Paris</u>, London, Brazil and Mexico are open for normal banking business, excluding Saturday, will be a Dealing Day.</p>	<p>Every day (other than a Saturday) when banks are open for normal banking business in Hong Kong, <u>New York</u>, London, Brazil and Mexico.</p> <p>If the relevant day is a day which banks in Hong Kong, <u>New York</u>, London, Brazil or Mexico are not open for normal banking business, the immediately following day on which banks in Hong Kong, <u>New York</u>, London, Brazil and Mexico are open for normal banking business, excluding Saturday, will be a Dealing Day.</p>

Investors should note that switching and redemption requests will only be dealt with on a Dealing Day if the relevant requests are accepted prior to the relevant Dealing Deadline, i.e. 4:00 p.m. (Hong Kong time) on the Dealing Day, pursuant to the terms of the Explanatory Memorandum.

Enquiries

The Trust Deed and the Explanatory Memorandum containing information of the Sub-Fund are available for inspection, free of charge, at the registered office of the Manager. If you have any questions on any of the above matters, please direct them to your financial adviser or usual HSBC contact or alternatively you should contact the Manager at Level 22, HSBC Main Building, 1 Queen’s Road Central, Hong Kong (telephone number: (852) 2284 1229).

The directors of the Manager accept responsibility for the accuracy of the information contained in this letter as at the date of the mailing.

**The Manager  
HSBC Investment Funds (Hong Kong) Limited**



**重要提示：此乃重要文件，請即垂注。如閣下有疑問，請尋求專業意見。**

除非另有註明，本通知的經界定詞語具有與子基金的說明書所載者相同的涵義。

親愛的單位持有人：

**滙豐投資信託基金 –  
滙豐新興市場通脹掛鈎債券基金（「子基金」）**

吾等為子基金的經理人，謹通知閣下有關於子基金的變更。

**交易日變更**

子基金的副投資顧問已由 HSBC Global Asset Management ( France ) 改為 HSBC Global Asset Management ( USA ) Inc。進行該變更後，由2013年11月11日（「生效日期」）起，子基金的交易日將變更如下：-

子基金	生效日期前的交易日	生效日期或之後的交易日
滙豐新興市場通脹掛鈎債券基金	香港、巴黎、倫敦、巴西及墨西哥銀行每個正常銀行營業日（星期六除外）。  如有關日子並非香港、巴黎、倫敦、巴西或墨西哥銀行的正常銀行營業日，則隨後屬香港、巴黎、倫敦、巴西及墨西哥銀行的正常銀行營業日（星期六除外）將為交易日。	香港、紐約、倫敦、巴西及墨西哥銀行每個正常銀行營業日（星期六除外）。  如有關日子並非香港、紐約、倫敦、巴西或墨西哥銀行的正常銀行營業日，則隨後屬香港、紐約、倫敦、巴西及墨西哥銀行的正常銀行營業日（星期六除外）將為交易日。

投資者應注意，只有當轉換及贖回要求根據說明書的條款於交易日有關交易截止時間（即香港時間下午四時）前獲得接納，有關要求方會於交易日獲得處理。

**查詢**

信託契約及載有子基金資料的說明書可在經理人的註冊辦事處免費查閱。閣下如對上述任何事宜有任何疑問，請直接向閣下的財務顧問或慣常接觸的滙豐聯絡人查詢，或閣下應聯絡經理人，地址：香港皇后大道中1號滙豐總行大廈22樓（電話號碼：(852) 2284 1229）。

經理人的董事願就本函件所載資料於其寄發日期之準確性承擔責任。

**經理人  
滙豐投資基金（香港）有限公司**

2013年10月4日